
 
 

Aan de voorzitter van de raad  
van de gemeente Sittard-Geleen. 
 
 

Born, 22 augustus 2022. 
 
 
Betreft: 
Vragen ex art. 43 RvO inz. bomenkap Vredeslaan Limbricht. 

 

Geachte heer Verheijen, 
 
Met brief van 15 augustus 2022 heeft IVN Born-Land van Swentibold aan college en raad 
haar zorgen kenbaar gemaakt over de voorgenomen kap van 46 volwassen rode 
beukenbomen aan de Vredeslaan in Limbricht. 
De fractie van GroenLinks/PvdA deelt deze zorgen en heeft naar aanleiding hiervan de 
volgende vragen aan het college. 
 
1) Om welke redenen acht u het onvermijdelijk, dat in de Vredeslaan in Limbricht tot 
massale bomenkap moet worden overgegaan? Kunt u in een tijdlijn en per processtap 
aangeven, wat het voorafgaande onderzoek en verkenning naar alternatieven heeft 
opgeleverd, en welke overwegingen een rol hebben gespeeld om tot bomenkap te besluiten? 
 
2) Bent u het met de fractie van GroenLinks/PvdA eens, dat kap van bomen met uiterste 
terughoudendheid dient te worden omgeven, en alleen na zorgvuldig onderzoek en 
verkenning van alternatieven zou mogen worden ingezet? 
 
3) Bent u bereid om de voorgenomen bomenkap in de Vredeslaan in Limbricht nog eens 
opnieuw tegen het licht te houden, daarbij mede gebruikmakend van het aanbod van IVN 
Born-Land van Swentibold om u van een aantal suggesties/alternatieve oplossingen te willen 
voorzien? Zo neen, waarom niet? 
 
4) Herkent u de deplorabele staat waarin diverse herplante bomen in onze stad als gevolg 
van langdurige periodes van droogte verkeren? Welke acties onderneemt u om hierin soelaas 
te bieden? 
 
5) Bent u bereid, mede gelet op de verslechterende klimatologische omstandigheden, om het 
beleidsmatig kader voor het instandhouden en vitaliseren van het bomenbestand te 
actualiseren (daarbij nadrukkelijk ook het afwegingskader voor bomenkap betrekkend)? 
 
Wij zien uw antwoorden graag op de meest korte termijn tegemoet. 
 
 
Namens de fractie van GroenLinks/PvdA Sittard-Geleen, 
Math De Loo, raadslid. 


